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Cyberport Incubation Programme
「數碼港培育計劃」
You are required:

您需要：

1. To observe the following requirements when filling in the application: 

於填寫申請時，遵守以下要求：

1.1 Use English to complete the application unless otherwise specified;

除非另有規定，請使用英語填寫申請;

1.2 Present all monetary figures in Hong Kong Dollar;

將所有貨幣以港元填寫;

1.3 Use Traditional Chinese characters for Chinese information; 
用繁體中文填寫中文信息;
1.4 Put “NA” where the information sought is not applicable or not available;

當所需信息是不適用或無法使用時，填上“NA”;

2. To read the Cyberport Incubation Programme (On-site & Off-site Incubatee) Guides and Notes for the Applicants (ENC.RF.010) before filling in this Application Form.

遞交申請表格前，請先詳閱數碼港培育計劃申請指南及注意事項。

3. The form must be signed by the applicant. If the applicant is a company, the form must be signed by the director or owner of the applicant organisation. Otherwise it will not be processed.

申請表格必須由申請人簽署。如果申請人是一家公司，表格必須由申請機構的董事或擁有人簽署。否則，將不獲處理。
4. To submit 1 online application first, then send 1 signed hardcopy of Cyberport Incubation Programme application form to the following address within 5 working days after online submission:

請先提交1份網上申請，並於網上申請後5個工作天提交1份已簽名打印文本之申請 至以下辦事處：
Cyberport Incubation Programme 

Hong Kong Cyberport Management Company Limited 
Entrepreneurship Centre

Level 5, Cyberport 3 (Core F), 100 Cyberport Road, Hong Kong
「數碼港培育計劃」

 香港數碼港管理有限公司
香港數碼港道100號, 數碼港3座F區, 5樓- 企業發展中心, 
5. For enquiries, please call (852) 3166 3900 or email to ecentre@cyberport.hk.

如有任何查詢，請致電 (852) 3166 3900或電郵至 ecentre@cyberport.hk. 

You are recommended to prepare a 1-minute video clip/presentation file/slide show to illustrate the idea of your project if applicable. Kindly provide the link in Section 2.3.2.4,if there is any.

建議您準備1分鐘的視頻剪輯/演示文件/幻燈片播放來闡述項目的理念(如適用)。請在下文第2.3.2.4節提供網址以下載有關檔案(如有)。
Remarks: This application form has been translated into Chinese for reference only. In case of discrepancy, the English version shall prevail. 
備註: 此申請表的中文翻譯僅供參考。如有差異，以英文版本為準。
Hong Kong Cyberport Management Company Limited 

香港數碼港管理有限公司
	Application form申請表

	1. Your Profile and EligibilitY 申請人簡介及資格

	
	Yes

是
	No
否

	1.1 Is your idea rooted in digital tech related areas?

您的創意概念與數碼科技範疇是否相關?
	
	

	1.2 Do you have a viable business plan for a product or service to be ready for marketing in 12 to 18 months?
您是否有可行的商業計劃確保您的產品或服務能於12至18個月內開始市場營銷?
	
	

	1.3 Do you have sufficient funds, or plans to raise sufficient funds, for the company to operate for at least one year upon admission to the Cyberport Incubation Programme?
您是否有足夠資金或有計劃籌得足夠資金，確保為您的公司被數碼港培育計劃錄取後一年內提供營運支持?
	
	

	1.4 Do you presently have a company registered as a legal entity and incorporated in Hong Kong?

您是否於香港擁有以法人身份註冊的公司?
	
	

	1.5 If not, do you agree to set up a company registered as a legal entity and incorporated in Hong Kong upon admission to the Cyberport Incubation Programme?
如否,您是否同意於被數碼港培育計劃錄取之時於香港註冊成立公司?
	
	

	1.6 Have your proposed project or your other similar digital tech project(s) applied for or received any grant or funding from any publicly and / or privately funded organizations/ programmes in the past 18 months? If “Yes”, please list out in details in Section 2.3.2.3 below.

您現正提交申請數碼港培育計劃的項目或與之相似的項目有否在過去的18個月內申請或收到任何公營及 / 或私人機構/計劃的資金或資助？如回答“是”，請在下文第2.3.2.3節詳細列出。
	
	

	1.7 Is your proposed project or your other similar digital tech projects applying for, or does your project or your other similar digital tech project(s) anticipates to receiving or to becoming entitled to receive any grant or funding from any publicly and / or privately-funded organizations or programmes in the coming 18 months? If “Yes”, please list out in details in Section 2.3.2.3 below. 

您現正提交申請數碼港培育計劃的項目或與之相似的項目有否申請，或在未來18個月將會申請，或預期接受，任何公營及 / 或私人機構/計劃的資金或資助？如回答“是”，請在下文第2.3.2.3節詳細列出。
	
	

	1.8 Have your project or your other similar digital tech project(s) applied for the Cyberport Creative Micro Funds (CCMF)? If “Yes”, please list out in details in Section 2.3.2.3 below.

您現正提交申請數碼港培育計劃的項目或與之相似的項目有否申請數碼港創意微型基金？如回答“是”，請在下文第2.3.2.3節詳細列出。
	
	

	1.9 If you have answered “yes” to Question 1.8 above, are you applying for the Cyberport Incubation Programme using the same or similar project under CCMF? If similar or different, please clarify with details in Section 2.3.2.4 below to enable our Vetting Team to distinguish this application from any others.

如您於問題1.8回答“是”，您是以相同或相似的CCMF項目在申請數碼港培育計劃嗎？如果相似或不同，請澄清，並在下文第2.3.2.4節詳細列出，使我們的評審小組能區別這申請及任何其他申請。
	
	

	1.10 Please state whether this application is a re-submission of a previously-submitted application to the programme(s) of Cyberport, and / or other publicly-administered funding schemes. If yes, please set out the project reference of the previous application in Section 2.3.2.4 and highlight the main differences of this application vis-à-vis the previous one.

此申請是否過去曾提交到數碼港及 / 或其他公營機構的資助計劃？ 若是，請在下文第2.3.2.4節列明先前申請的項目並指出此申請與過去的申請的主要分別。

	
	

	2. company information 公司資料

	2.1 Company Name:
公司名稱 
	(Eng) 
(英文)
	(Chi) 

(中文)

	2.2 Abstract 摘要: 
(A summary of your company’s vision, mission and positioning.)

(公司的長遠目標，使命和定位的摘要。)

	2.2.1 English (Within 300 words)
英文    (不超過 300 字)

	

	2.2.2 Chinese (Within 500 words)
中文     (不超過  500字)

	

	2.3 Company Details 公司詳細資料:

	2.3.1 Objectives 目標  –  the “why” of the company

 (Please state in clear and specific terms what the company aims to achieve)
 (請明確指出公司期望能夠達到的目標)

	

	2.3.2 Background 背景

	2.3.2.1 General background, history and ownership of this company. Please provide supporting documents, such as BR copy, company annual return, and names of the company’s founder(s), owner(s), major shareholder(s) and key member(s).

公司的背景資料，歷史和股權。請提供相關文件，如商業登記副本，公司周年申報表，公司的創始人，擁有者，主要股東和關鍵成員的姓名。

	

	2.3.2.2 Has any pilot work been done by your company and / or company partners in preparation for this company? If yes, please describe the work done.

您的公司和  /  或公司的合作夥伴曾否通過任何的試點工作？若有，請描述之。

	

	2.3.2.3 Funding Status 資助狀況 

(List out in detail (i) all grants and funding received/to be received from other publicly and / or privately funded organizations/ programmes which the applicant (or companies established by he/she/it) has applied for, will receive or will be entitled to receive in the coming 18 months, or have received in the past 18 months; (ii) the nature of expenditure covered/to be covered by such funding sources; and (iii) the amount and the maximum amount received/to be received under such funding sources ) 

(詳細列出(i)申請人(或由其成立的公司)在未來18個月內或在過去的18個月內，所有已獲得或將獲得或有權獲得的所有任何公營及 / 或私人機構/計劃資助和資金;(ii)這些資助來源所覆蓋/將覆蓋的支出性質;及(iii)由這些資助來源獲得/將獲得的金額及最高可獲金額 )


	Date

日期

Name of Programme

計劃名稱
Application Status

申請狀況
Funding Status

資助狀況
Nature of expenditure covered

支出性質
Amount received/to be received

獲得/將獲得的金額
Maximum amount to be received

最高可獲金額


	2.3.2.4 Additional Information (If applicable)
其他資料 (如適用)

	

	2.4 Implementation 實行:

	2.4.1 Proposed Products / Services 建議的產品/服務

	

	2.4.2 Target Market / Clients and Market Potential 目標市場/客戶和市場潛力

	

	2.4.3 Competition analysis: Any other similar or competitive products / services in the market? If yes, how do you differentiate your products / services from them and what are your competitive edges?

競爭分析：在市場上有沒有其他類似或有競爭力的產品  / 服務？若有，如何區分您的產品  / 服務，您的競爭優勢是什麼？

	

	2.4.4 Revenue Model / Revenue Plan 收入模式  / 收入計劃

	

	2.4.5 Exit Strategy (If applicable) 
退出策略 (如適用)

	

	2.4.6 Business Performance Milestones set for every six months during the entire incubation period.

在為期兩年的培育中，定立每半年的商業里程碑。

	Milestone

里程碑

Details 

項目詳情

First 6 Months

首六個月
Second 6 Months

第二個六個月
Third 6 Months

第三個六個月
Forth 6 Months

第四個六個月


	2.4.7 Please state whether this application is a re-submission of a previously-rejected application to Cyberport, and / or other Government-administered funding schemes. If yes, please set out the project reference of the previous application, in Section 2.4.8
此申請是否過去曾被數碼港和 / 或其他政府管理的資助計劃駁回？ 若是，請在下文第2.4.8節詳細列明先前申請的項目。

	

	2.4.8 If you have answered “yes” to Question 2.4.7 above, please highlight the main differences of this application vis-à-vis the previous one and explain how the differences have addressed the previously-raised concerns.

如您於問題2.4.7回答”是”，請指出此申請與過去的申請的主要分別和解釋此申請如何解決先前提出的關注。

	

	2.5 Classification of Company 公司分類:

	2.5.1 Company Type 公司類型
 FORMCHECKBOX 
  Unlimited (private)
        無限 (私人)

 FORMCHECKBOX 
  Limited 

       有限

 FORMCHECKBOX 
  Publicly listed

       上市

 FORMCHECKBOX 
  Others 其他 
     (please specify 請列明):



	2.5.2 Business Area 業務範圍
(Please choose one closest to your nature)

  (請選擇一個最接近的)
 App Design/ Web Production 
      應用程式設計/互聯網製作
 E-commerce
       電子商貿
 Edutech

      教育科技
 Fintech

      金融科技
 Gaming
       遊戲
 Healthcare

       醫療保健
 Open Data 
       開放數據
 FORMCHECKBOX 
 Others (Please specify):

      其他(請註明):     
 Social Media
      社交媒體
_______________________
 Wearable
      穿戴式科技


	2.5.3 Positioning 定位
(You may choose more than one)
(可選擇多於一項)
 FORMCHECKBOX 
  Content creation
       內容創作
 FORMCHECKBOX 
  Production / post-production 
       製作 / 後期製作
 FORMCHECKBOX 
  Publishing / distribution / delivery 
       出版 / 發行 / 交付
 FORMCHECKBOX 
 Platform / device development 
       平台 / 設備開發
 FORMCHECKBOX 
  Management / trading / service
       管理 / 貿易 / 服務 (area 範圍):

 FORMCHECKBOX 
  Others其他 
       (Please specify請註明):



	2.5.4 Other Attributes, if any 其他屬性

	

	2.5.5 Please indicate your preferred track of incubation 請註明您的首選培育類別
(You may choose ONLY one)
(只可選一項)
 FORMCHECKBOX 
  On-site incubation駐場培育
 FORMCHECKBOX 
 Off-site incubation非駐場培育




	3. company ownership, organization chart, core membErs, 
partners and financial information
公司股權，組織結構圖，核心成員，合作夥伴及財務資料

	3.1 Company Ownership and Organization Chart 公司股權，組織結構圖:

	3.1.1 Company Ownership Structure 公司股權結構

	

	3.1.2 Company Organization Chart 公司組織結構圖

	

	3.2 Company Core Members and Major Partners 公司的核心成員和主要合作夥伴:

	3.2.1 Core Members’ Profiles (names, positions / titles, academic and professional qualifications, working experiences and special achievements) 

核心成員簡介  (姓名，職務  / 職稱，學歷和專業資格，工作經驗和特殊成就)

	

	3.2.2 Major Partners’ Profiles 主要合作夥伴簡介

	

	3.3 Expenditure Distribution and Forecast Income 支出分配和預測收入:

	3.3.1 Manpower Distribution 人力分佈

	

	3.3.2 Equipment Distribution 設備分配

	

	3.3.3 Other Direct Costs 其他費用

	

	3.3.4 Forecast Income 預測收入

	


	4. contact details 聯絡資料

	Contact Person 1 (Principal Applicant)

聯絡人               1  (主要申請人)
Last Name 姓:

(Dr. / Mr. / Ms. / Miss)

(博士 / 先生 / 女士 / 小姐)

First Name 名:

Position 職位:

Contact No. 
聯絡電話:

(Home / Office / Mobile)

(住宅 / 公司 / 手提)

Fax 傳真:

Email 電郵:

Mailing Address 郵寄地址:



	Contact Person 2

聯絡人         　  2
Last Name 姓:

(Dr. / Mr. / Ms. / Miss)

(博士 / 先生 / 女士 / 小姐)

First Name名:

Position 職位:

Contact No. 
聯絡電話:

(Home / Office / Mobile)

(住宅 / 公司 / 手提)

Fax 傳真:

Email 電郵:

Mailing Address 郵寄地址:




	5. declaration 聲明

	 By checking this box, we acknowledge to the below declaration透過勾選此格，申請人同意以下之聲明:
5.1. We have observed and agreed with all terms and conditions set out in the Cyberport Incubation Programme (On-site & Off-site Incubatee) Guides and Notes for the Applicants (ENC.RF.010) governing the application of the Cyberport Incubation Programme;

申請人已遵守並同意申請數碼港培育計劃之“申請指南及注意事項” 內所有條款及條件;

5.2. All information provided in this application as well as the accompanying information reflects the status of affairs as at the date of submission. I shall inform the Administration of the Cyberport Incubation Programme immediately if there are any subsequent changes to the above information; 

所有申請表格及附上之文件內容均以所提及的日期為跟進準則。如有任何資料更改，本人必會即時通知數碼港;

5.3. The ideas of the proposed project are original without any constituted or potential act of infringement of the intellectual property rights of other individuals and / or organisations;

所遞交的計劃為原創計劃，不會因擅用他人或機構已申請之專利而違反知識產權條例;

5.4. We understand the information provided in this application will be disclosed to Cyberport staff for screening purpose. No Confidential Agreement of any kind will be signed with Cyberport or the relevant staff on any occasion; and

申請人明白此申請表中之資料將透露予數碼港職員，以作初步審閱之用途。數碼港或其有關職員均不需與申請人簽署任何形式之保密協定;

5.5. We give our consent to Cyberport staff to carry out necessary due diligence/reference check for the purpose of assessing this application.

申請人同意數碼港之有關職員可查閱已收取的資料以作申請手續之用途。



	Name of Principal Applicant Organisation with Organisation Stamp:
主要申請機構之名稱及蓋印:
	

	Signature of Principal Applicant:
主要申請人 (簽名):
	

	Name of Principal Applicant:
主要申請人 (姓名):
	

	On behalf of the Principal Applicant Organisation, the Principal Applicant’s Position Title:
主要申請人於主要申請機構之職位:
	

	Date (day-month-year):
日期 (日-月-年):
	


	6. Personal Information Collection Statement 個人資料收集聲明

	Please visit our website http://www.cyberport.hk/en/pics for the Personal Information Collection Statement of Hong Kong Cyberport Management Company Limited.

有關香港數碼港管理有限公司之《個人資料收集聲明》，請瀏覽http://www.cyberport.hk/zh_tw/pics。 

I have read the Personal Information Collection Statement of Hong Kong Cyberport Management Company Limited ("HKCMCL") 香港數碼港管理有限公司, including the information about the use of my personal data in direct marketing, and I understand its contents. By ticking the box below, I signify my consent for HKCMCL to use my personal data (primarily my name and contact details) in direct marketing services, products, facilities, activities and other subjects to me (primarily services, products, facilities, activities, events and subjects offered in relation to HKCMCL or Cyberport or partners of Cyberport or shops or merchants in Cyberport or offered or hosted at Cyberport) as more particularly set out in the Personal Information Collection Statement.

 I agree to receive direct marketing information. 本人同意接收直接促銷資料。
Signed by簽署
_____________________________

Name of individual本人姓名:

Date日期:
Signed by簽署
_____________________________

Name of individual本人姓名:

Date日期:
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